



SECRETARÍA GENERAL F.J.F.S.
20 SEPTIEMBRE de 2024
ACTA Nº 9 / 2025

ACTA DE L'ASSEMBLEA GENERAL EXTRAORDINÀRIA DE PRESIDENTS DE LA FEDERACIÓ JUNTA FALLERA DE SAGUNT CORRESPONENT A LA SESSIÓ CELEBRADA EL DIA 20 DE SETEMBRE DE 2024.

PRESIDENT EJECUTIU

Hugo Morte Lorente

SECRETARIA GENERAL

Mar Bruno Rubio

REPRESENTANTS DE JUNTA DIRECTIVA

Antonio Fresno
Isaac Más
Rosana Muñoz
Ángeles Alós
Laura Cabezas
Marian Romero
Benja Alepuz
Patrick Salvador
Laura Madrid
María Viñals
Lidia Rovira
Giampà (presidente)
Targa Cecina)

COMISIONS PRESENTS :

02.- LA PALMERETA
03.- EDUARDO MERELLO
04.- CHURRUCA-HISPANIDAD
05.- SANTA ANNA
06.- LA VILA
08.- SANT FRANCESC
09.- LA MARINA
10.- LUIS CENDOYA
11.- AVDA DOCTOR PALOS
12.- EL REMEI
15.- TEODORO LLORENTE
17.- EL MOCADOR
18.- EL PALLETER
19.- EL ROMANO
20.- LA PALMERA
22.- GILET
24.- LA VICTORIA
26.- PLAZA IBÉRICA
29.- EL MERCAT
31.- EL TABALET
32.- AVINGUDA
33.- EL TRONAOR
34.- PLAZA MARE NOSTRUM
35.- PLAZA DEL SOL
37.- PLAZA RODRIGO
38.- BALADRE
39.- VILA DE FAURA
41.- AVDA. 3 DE ABRIL
44.- NOU MONTIBER

1. Sent les 18.00 hores del dia indicat més amunt, es reuneixen en el domicili social de Federació Junta Fallera de Sagunt els membres d'aquesta que al marge es relacionen a fi de constituir l'Assemblea extraordinària de JUNTA DE PRESIDENTS.

Oberta la sessió en primera convocatòria pel president executiu de l'òrgan, Don Hugo Morte, qui actua assistit per la secretària Donya Mar Bruno, es debaten els assumptes establits en l'ordre del dia de la convocatòria prèviament establida a aquest efecte, adoptant-se els acords que a continuació s'indiquen:

ORDRE DEL DIA:

- Exaltació FFMM i CCHH FJFS 2025



1- EXALTACIÓ FFMM i CCHH FJFS 2025

Hugo informa de la convocatòria de la reunió a causa de les inclemències meteorològiques; davant aquesta situació, Federació treballa en tres plans que ha compartit i que són:

- A) Que continue tot com està
- B) Trasllat al diumenge a la vesprada
- C) Trasllat al diumenge a la vesprada en Joaquín Rodrigo

Hugo demana a la taula que expressen sobretot el que opinen les comissions que és a qui representem.

Vicent (Sant Francesc) és aguantar fins a l'últim moment com sempre que es fa al setembre i córrer amb el risc que suposa esperar fins a les 19.00h i no ho veu lògic suspendre un dia abans.

Xavi (La Vila) pensa que en cas que no es puga fer el dissabte és més partidari de fer-lo el diumenge al matí.

Hugo pregunta una hora si fora al matí el diumenge i li plantegen 11:30h; matisa que quede clar que l'hora seria un tema que està decidint en taula de presidents, i llança la proposta que si fora així es llevaren els autobusos.

Héctor (Luis Cendoya) comenta que el tema dels autobusos no seria tan complicat perquè si es fa diumenge normal és que es visten menys faller@s.

Hugo comenta que venen persones de fora i que també caldria tindre en compte.

Adrián (Plaza Ibérica) diu que, si es fa diumenge, si es contempla fer la desfilada des de la glorieta i no des de la Moreria.

Se li diu que la desfilada es mantindria conforme està; el que aquesta plantejant és si es trasllada l'exaltació, la data i l'hora, no l'organització.

Rebeca (Doctor Pals) pregunta per l'horari si fora diumenge a la vesprada; Hugo l'informa que s'havia pensat sobre 18.30 però que podria ser a les 18.00. Quan el posar l'acte al matí, Hugo diu que, si fora així, sol·licita l'ajuda per a poder posar el Castell a punt i aquest també és un punt pel que s'ha plantejat fer-lo a la vesprada perquè el sòl no aquesta en bones condicions i cal adequar-lo tot.

Vicente (El Tronaor) comenta que el diumenge hi ha processó i que caldria tindre'l en compte.

Isaac comenta a Vicent d'esperar fins a mitjana tard del dissabte és una dificultat també pel tema d'autobusos.

Ramón (Churruca) comenta que si a les 15 seria una bona hora per a avisar a altres Junes Locals; Hugo comenta que s'havia pensat a les 12.00 per a poder avisar a totes lloes persones que venen de fora.

Nathalie pregunta que si està quasi tot muntat al Castell, no té clar el perquè de la petició de pujar a ajudar, havent-hi mes de 60 persones en Federació, en què que realment cal ajudar; Hugo diu que sobre el tot el tema d'arena, i que el pujar o no a ajudar és una invitació que el realitza, que és voluntari i que es refereix és que si s'ha de treballar el mateix matí és tot molt menys marge, i que el que es realitze a la vesprada facilita molt el muntatge per marge de temps per les condicions meteorològiques.



**SECRETARÍA GENERAL F.J.F.S.
20 SEPTIEMBRE de 2024
ACTA Nº 9 / 2025**

Pablo (La Palmera) diu, que, encara que no sap quina és la millor decisió, s'hauria de fer una reflexió sobretot per les FFMM, que l'apurar fins al final i que després se suspenga a última hora, a l'hora que estiguen vestides i es puguen banyar els vestits, tenint com a opció el diumenge que en principi que dona sol.

Llança la pregunta que si a meitat de l'acte es posa a diluviar que es fa perquè no hi ha res per a tapar-se, que cal pensar en les FFMM que són les protagonistes de l'acte i també en les Juntres Locals que venen de fora.

Vicent (Sant Francesc) comenta que si l'escenari es queda preparat el diumenge al matí no hi ha quasi faena; Hugo vol matisar que queda un treball molt pesat que és el tema d'acovardir l'aigua, forats que cal tapar, la moqueta, etc....

Oscar (Nou Montiber) pensa que l'acte ha de seguir avant i que les previsions, encara que posa ara 40% de pluja, entén que es queda en una 10%; que està d'acord en l'hora tope també pel tema de les FFMM, les xaranges, etc....

Nathalie diu que si ens deixarien l'entramat per a poder utilitzar-ho i Hugo li diu que pregunte i que pertany a Sagunt a Escena i que és un lloguer de la Generalitat; també comenta Nathalie si en cas d'haver d'acovardir l'aigua la SAG podria ajudar i Toni comenta que se'ls ha demanat sopladoras.

Rebeca (Doctor Pals) comenta que quant a l'escenari el que faltaria muntar; Toni (VP) comenta que el que més preocupa és acovardir l'aigua, l'arena que cal posar a causa de l'estat del sòl i posar moqueta i cadires. Les cortines i la resta d'escenari estan muntat.

Sergio (El Mocador) comenta que se li ha demanat a la SAG els sopladores i que se li indica que per a poder utilitzar-los es necessita tindre un curs de formació, que la Llei ha canviat.

Darío (Tabalet) s'ofereix a utilitzar els sopladores.

Hugo comenta que en aquest punt tenim dos escenaris: l'ajornar directament al diumenge (i decidir si demà o vesprada) o esperar fins demà amb una hora concreta.

Hugo diu que l'acte és organitzat per Federació però que agrairia que es facilitaren les coses per part de les comissions. Que l'opció, en cas que el dissabte no es poguera realitzar, l'opció del diumenge a la vesprada està pensada per molts motius, molt ben analitzat, treball de coordinació, terminis per a la neteja de l'aigua si hi ha pluja, per organització, etc....

Vicent comenta que a les 12.00 li sembla prompte per a prendre una decisió; que l'últim Playbacks que es va suspendre dels xiquets es van anar plovent i quedant tres falles i que la desfilada del Port també es va suspendre a última hora.

Isaac comenta que no és el mateix, entre altres motius per la dotació d'autobusos i Vicent diu que sempre s'ha arriscat i creu que s'ha de seguir fins a les 19.00 de la vesprada.

Miguel (La Victòria) comenta que el pitjor és el tema dels autobusos i que Federació, com a organitzadors d'acte són els que han de posar els horaris perquè per ells (presidents) s'apuraria al màxim.

A Toni (VP) li confirma Chelo (secretaria) li indica que el permís en cas d'haver de fer-lo diumenge, és a partir de les 15-22h, que al matí no hi ha permís.

Vicente (Tronaor) opina al que ha dit Miguel que la decisió és assumpte també de la taula de presidents, assumint també responsabilitats.

Rebeca (Doctor Pals) pregunta com es quedaria, és a dir, que si plou dissabte passa a diumenge vesprada. Se li diu que així és perquè no hi ha permisos.

Diu que li sembla "casual" que estant en la reunió es notifique això; Toni (VP) li diu que s'estava demanant el diumenge sencer però que ens han donat només a partir de les 15.00h. Hugo sol·licitarà que li notifiquen el permís amb eixe horari per escrit.



**SECRETARÍA GENERAL F.J.F.S.
20 SEPTIEMBRE de 2024
ACTA Nº 9 / 2025**

Vicent (Sant Francesc) proposa parlar amb AVSA per a veure l'hora tope per a anul·lar els autobusos en cas de cancel·lació i sinó la possibilitat de fer l'acte si plou sense autobusos ja que a més es vestiria menys faller@s.

Hugo explica que ha convocat hui la reunió perquè està en contacte tota la setmana amb Darío (alcalde Aj. Sagunt) i li ha indicat que hi ha alerta taronja per a demà dissabte i el diumenge assolellat. Hugo considera que es pot esperar, però des d'un punt de vista raonable punt pel treball que cal realitzar com per les persones que ens venen a visitar.

Que ells ho van veure molt clar però que vol consensuar-ho i per això la raó de la reunió. Hugo explica que s'està fent tot amb la màxima transparència i que considera que la proposta és la millor per a l'organització de l'acte i el lluïment de les FFMM, CCHH i totes les falleres que es visten.

Manel (Plaza Rodrigo) creu que pot ser una opció fer l'acte i si no es pot tirar arrere, que es passe al diumenge sense autobusos.

Rebeca comenta a quina hora es muntaria, se li diu que seria a partir de les 15h, que és l'hora que tenim autorització, que no podem abans; es va traslladant la informació conforme es rep i que s'ha demanat per escrit.

Xavi (La Vila) pregunta si hi ha possibilitat de consultar al matí i se l'informa de la situació que ens traslladen i que el teatre el diumenge al matí ténia que estar obert a les 11.

Lidia (secretària d'actes) comenta que hem d'intentar no pensar només en nosaltres i intentar siguem tots menys egoistes ja que a més dels autobusos, hi ha mes serveis que cal confirmar com a ambulàncies, seguretat, etc.... juntes locals que creu que cal considerar, i que intentar ser solidaris, i no perquè en anys anteriors s'haja esperat a ultima hora, s'ha d'esperar est, perquè, a més, tenim alerta taronja; com a Federació no tenim gens d'interés en què l'acte es trasllade de dia, simplement veiem la informació meteorològica que ens envien.

Miguel (Santa Anna) comenta que la seua comissió advoca per fer-la dissabte el primer i pregunta si s'esperarà a muntar la moqueta el dissabte a les 12.00; se l'informa per part d'Isaac que no es muntarà fins a mínim les 12 segons la previsió meteorològica.

Hugo després de parlar amb Chelo informa que ens han concedit un permís excepcional per a poder fer l'exaltació el diumenge.

Manel (Plaza Rodrigo) comenta que no diu que siga prompte decidir a les 12.00, el que diu és l'opció de comprometre's a renunciar als autobusos si ja s'ha fet ús i que és una reunió per a buscar una solució i no posar problemes.

Es tracta de buscar una solució de totes les que hi ha.

Hugo informa que fins demà a la 13.30 ens limiten el comunicar els autobusos.

Vicent (Sant Francesc) comenta que ha contat el que ha viscut altres anys com a Federació i que es procedisca a la votació.

Héctor (Luis Cendoya) comenta que quan ha estat en Federació s'ha esperat a ultima hora, considerant que abans de migdia en prudencial.

Nathalie comenta l'opció de l'auditori per al dissabte, però se li diu que seria diumenge i en cas de pluja.

Isaac confirma amb els autobusos que el diumenge hi hauria 3 autobusos i Hugo informa dels horaris.

Es procedeix a la votació de les següents opcions:



**SECRETARÍA GENERAL F.J.F.S.
20 SEPTIEMBRE de 2024
ACTA Nº 9 / 2025**

- . Es pren ara la decisió d'ajornar al diumenge: 0 vots
- . La decisió es prendrà dissabte a la 13.00: 30 vots

Per unanimitat dels presents s'acorda traslladar la decisió sobre l'ajornament de l'acte d'Exaltació, l'endemà a les 13.00. Hugo informa que, en funció de la previsió meteorològica, demà a la 13.00 es decidirà si s'ajorna l'acte d'Exaltació a diumenge a la vesprada.

Es tanca la sessió a les 19:10h

Lidia Rovira
Secretària d'Actes.

Lidia Rovira
Secretària d'Actes.